
Jegyzőkönyv 
Magyar Mozgás- és Terápiás Közhasznú Egyesület 

KÖZGYŰLÉS 
 

Időpont: 2020.11.22., vasárnap 11:00 
Helyszín: Zoom 

 
Jelenlévők: Vermes Katalin (elnök), Merényi Márta (elnökhelyettes), Korbai Hajnal (titkár), 
Kéri Anita Georgina (pénztáros) (4 fő) 
 
Tagok: Bárdos Adrienne, Bársony Krisztina, Boros Edit, Bóta Ildikó, Campos J. Anna, Csontos Zoltán, 
Czukorka Katalin, Endresz Hajna, Gyulavári Ágnes, Hoppál Dorottya, Horváth Andrea, Horváth 
Zsuzsanna, Incze Adrienne, Kálmán Ferenc, Kiss Tibor Cece, Laczkó Laura, Lipka Péter, Mészár Zsófia, 
Móder Judit, Molnár Zsófia, Nagy Orsolya, Pászli Lívia, Sik Dorottya, Simon Judit, Sinkovicz Éva, Sujtó 
Kata, Szamosi Judit, Szántó Éva, Szili Katalin, Szűcs Mónika, Toronyai Gábor, Vári Judit, Walter Kata (33 
fő) 

Meghatalmazások alapján: Baumann Fruzsina, Kovács Eszter, Majoros István, Pecsenka Nóra, 
Pethő Adél, Rajnoha Szilvia, Suvada Lívia, Vetier Anna (8 fő) 
 
Vendégek: Szügyi Szabina, tagjelöltek 
 
Az online közgyűlés rögzítésre került. Meghatalmazások csatolva. 
A közgyűlés határozatképes. 
 
Vermes Katalin megnyitja a közgyűlést 11:00-kor. 
 
Levezető elnök választás: 
45 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 21./2020 számú közgyűlési 
határozatát, mely szerint Vermes Katalint megválasztja levezető elnöknek. 
 
Jegyzőkönyv-vezető választás: 
Vermes Katalin javasolja Szügyi Szabinát. 
45 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 22./2020 számú közgyűlési 
határozatát, mely szerint Szügyi Szabinát megválasztja jegyzőkönyv-vezetőnek. 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítő választás: 
Vermes Katalin javasolja Korbai Hajnalt és Hoppál Dorkát. 
45 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 23./2020 számú közgyűlési 
határozatát, mely szerint Korbai Hajnalt és Hoppál Dorkát megválasztja jegyzőkönyv-
hitelesítőnek. 
 
Vermes Katalin ismerteti a napirendi pontokat. 
 
Az ülés napirendi pontjai: 

1. Tagfelvétel 
2. Felnőttképzés 



3. Pszichoterápiás akkreditáció 
4. EADMT ügyeink 
5. Vírushelyzettel kapcsolatban felmerülő egyesületi-szervezeti ügyek 
6. Munkacsoportok beszámolói, hírlevél reflektálás 
7. 2021-es konferencia 
8. Szakirányú továbbképzés létesítése, indítása 
9. Egyéb 

 

Az elnök felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat kiegészítő napirendi pontokra. Javaslat nem 
történt. 
 
45 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 24./2020 számú közgyűlési 
határozatát, mely szerint a felterjesztett napirendet a közgyűlés elfogadja. 
 

1. Tagfelvétel 
Vannak új jelentkezők Simon Judit és Lipka Péter csoportjából: Diós Edit, Fally Veronika, Herke 
Mónika, Jakobi Nóra, Sebestyén Nóra, Patkós Balázs, Scholtz Krisztina, Suhajda Virág, Zsiros 
Emese. Egy-két mondatban bemutatkoztak, hírlevelet meg fogják kapni. 
 

45 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 25./2020 számú közgyűlési 
határozatát, mely szerint elfogadja az új tagok felvételét januártól. 
 

Akkreditálásra került a Bárczis képzés. 
Júniusi közgyűlésen volt tisztújítás (elnökhelyettes, titkár). Márciusban újabb tisztújítás lesz: 
elnök, pénztáros. Jelölő Bizottság felkészülhet a két pozíció betöltésére.  
 

2. Felnőttképzés 
Sikerült regisztrálnia az Egyesületnek. 
 

3. Pszichoterápiás akkreditáció 
Szűcs Móni és Merényi Márta beszámolnak arról, hogy hol állunk most a pszichoterápiás 
akkreditáció hosszú, több lépéses folyamatában. Ahhoz, hogy a pszichodinamikus módszerből 
a pszichoterapeutának készülők a módszerspecifikus szakaszban vizsgázhassanak, először egy 
együttműködési szerződést kell kötni egy pszichoterápiás klinikai intézménnyel (lehetőségek: 
SOTE, OORI). A módszerünk hiába már elfogadott pszichoterápiás módszer 2010 óta, míg 
vizsgázni nem lehet belőle, és nem lesz teljes értékű első módszer, fontos ezen dolgozni. 
Érdeklődés van a módszer iránt, Harmatta támogatása szükséges lenne a továbblépéshez, egy 
jól átgondolt stratégiával kellene őt megkeresni. Ezen munkálkodik az Akkreditációs 
munkacsoport Szűcs Mónival az élén. 
 

4. EADMT ügyeink 
Október elején tartottak egy online küldöttgyűlést, új tagok jelentkeztek: Norvégia, Litvánia. 
Izrael kapott teljes jogú tagságot. A magyar delegáltak a Szakmai elfogadottságért 
munkacsoportban (akik a mozgás- és táncterápiának egy országokon felüli EU-s 
elismertségéért küzdenek) és a Tanulmányi Bizottságban vannak benne. A következő feladat 



a különböző módszerek akkreditációja lesz – Lettország és Hollandia fogja bírálni hazánkat. Mi 
pedig Észtországgal fogjuk Németországot bírálni. Február 28-a a határidő. Az Egyesület 
képzései is kaphatnak EADMT pecsétet, nem csak az Egyesület, ha az EADMT oktatási 
bizottsága pozitívan bírálja el a kérelmet.  
Polgár Patrícia már tudta is hasznosítani Norvégiában az Egyesület elismertségét az EADMT-
ben, elfogadták az MMTE-s végzettségét a kinti munkájában. 
 

5. Vírushelyzettel kapcsolatban felmerülő egyesületi-szervezeti ügyek 
Délután lesz a vírusfórum, havonta vagy az igényeknek megfelelően tartana egyet az 
egyesület.  
Voltak kilépések az elmúlt időszakban, de azok nem közvetlenül kapcsolhatók a vírushoz. 
Többnyire a pénztároshoz futnak be a kilépési szándékok, de valószínűleg nem a tagdíj 
befizetési felhívásoknak köszönhetően.  

− Szűcs Móni: jó lenne egy vis maior alap, amire lehetne pályázni, ha valakinek 
nehézsége akad a tagdíj befizetésével. 

− Endresz Hajna: vállalja ennek a koordinációját. 

− Kéri Gina: pénzügyi részét tudja vezetni. Ösztöndíj programnak nincs akadálya, csak 
legyen egy keretrendszer.  

− Simon Judit: ne kérjünk túl sok információt a pályázóktól. 

− Merényi Márta: a tagok fizethetnek pár ezer forinttal többet, ami ebbe a 
tagdíjtámogatási alapba menne. Akik aktív résztvevők az egyesületben, azoknak fel is 
lehetne ajánlani. 

− Kéri Gina megerősíti, hogy nem volt olyan kilépő, aki a tagdíjfizetés miatt ment volna 
el. 

− Korbai Hajni: lehetnének kedvezményes tagdíjak.  

− Vermes Kata: sajnos erre nincs lehetőség, törvényileg erősen behatárolt. 

− Szili Kata: pedig több egyesületnél is vannak részleges tagdíjak.  

− Kéri Gina: a civil törvény szerint nem lehet. Ösztöndíjjal tudnánk helyettesíteni.  

− Vermes Kata: elkülöníthetnénk erre egy alapot azoknak, akik nehéz anyagi helyzetben 
vannak. Kellene rá egy bizottság Hajnával, és ők önállóan dönthetnének erről. Mennyi 
pénz legyen elkülönítve? Jelenleg a vírus miatt nem jönnek rendszeres adományok. 
Minimál összeg kijelölése lenne célszerű most. 

− Merényi Márta: előbb az igényt kellene felmérni. 

− Szűcs Móni: Hajna elindítja, utána meglátjuk mi lesz belőle. Hozzunk létre ösztöndíj 
alapot és kidolgozzuk a kereteit. 

 

45 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 26./2020 számú közgyűlési 
határozatát, mely szerint elfogadja az ösztöndíjalap létrehozását.  
 

6. Munkacsoportok beszámolói, hírlevél reflektálás 
Online Adaptációs Munkacsoport, Nagy Orsi beszámolója:  

• Márciusban alakultak meg, több alkalommal is találkoztak és csoportoztak, 
tapasztalatik alapján összeállítottak egy szempontrendszert.  

• Részt vettek egy nemzetközi konferencián (Embodiement conference), melyről 
novemberben szeretnék megosztani élményeiket online találkozó formájában. Jó 



lenne erre egy egyesületi Zoom. De a Google Meet vagy a Teams is jól működhet. Lehet 
náluk jelentkezni e-mailben, akit ez érdekel. 

Tanulmányi Bizottság, Szűcs Móni:  

• Kéri a tagokat, hogy a honlapon nézzék át a nevek, végzettségek, titulusok megfelelően 
vannak-e kiírva mindenkinél. 

• Lesz majd szupervíziós csoportjuk Borbándi Jánossal. 

• Belső továbbképzésen is gondolkodjanak a tagok, hogy mit teljesítettek az elmúlt 
időszakban. 

• Pszichoterápiás konferenciára ki tudna elmenni mozgásterápiát tartani? 
Pszichoterápiás hétvégéről lenne szó és biztosítanának folyamatos háttérszupervíziót, 
jelentkezhetnek tapasztalatlanabbak is. 

Marketing Munkacsoport, Mészár Zsófi: 

• Outreach. A táncterápia kifelé való kommunikációján dolgoznak, tartalmakat 
készítenek. Adaptálni kellene online munkamódra a módszert, lehetne beszélni a 
szabad tér használatáról, a konferenciáról. Az első lépés három részben valósulna meg: 

1. Havonta egy online beszélgetés – előadóval, moderátorral (pénzbeli 
jutalommal). Ehhez kellene egy ZOOM előfizetés, valamint előadó és téma 
szükséges. 

2. Facebook oldalhoz szeretnének hozzáférést. 
3. Mozgóképes tartalmak létrehozása kifelé kommunikálásra.  

• Jelenleg online munkamódot keresnek, nov. 30-tól két hetente hétfőnként 5-től 7-ig 
tart megbeszélést a munkacsoport. 

 
45 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 27./2020 számú közgyűlési 
határozatát, mely szerint biztosítják a kommunikációs platformokhoz való hozzáférést a 
munkacsoport tagjainak. 
 
7. 2021-es konferencia 

• Konferencia 2021.09.24-25-én lesz, előkészületek már megkezdődtek. Volt már egy 
megbeszélés, elindult a projekttervezés. 

• Újra fog szerveződni a munkacsoport. 

• Online bekapcsolódási lehetőséget biztosítani kellene. Az is lehet, hogy csak online, a 
helyzethez kell majd rugalmasan alkalmazkodni. 

• Valószínű a humán segítőkre való fókuszálás meg fog jelenni. 

• A konferenciához jan. 15-ig kell az akkreditációt beadni, addig címet és témát kell 
kitalálni. 

• Jelenleg helyszínkeresés zajlik, fontos a helyszín hangulata, az odajutás egyszerűsége. 

• Kerekasztalon bővebben lesz szó arról, hogy az egyesület most beadott pályázata 
hogyan kapcsolódik ide. 

 
8. Szakirányú továbbképzés létesítése, indítása 

2020. július 9-én a „mozgás- és táncterápiás szakember" szakirányú továbbképzési szak 
létesítése megtörtént, nyilvántartásba vette az Oktatási Hivatal. Szeptemberben beadtuk a 
módosított Indítási Dokumentum anyagát, most ennek elfogadtatását várjuk az ELTE részéről. 

 
Vermes Katalin megköszöni a részvételt és berekeszti az ülést. 
 


